



Swiss Academy
of Ophthalmology

GENERAL TERMS AND CONDITIONS FOR PRESENTATIONS AND RECORDINGS

The following provisions regulate the authorization for the distribution of presentations and video-recordings during the SAoO-congress (6. – 8. March 2019). Any deviations must be arranged in writing.

1. Speakers authorize the congress organization to upload the aforementioned presentations, including video-recordings and PowerPoint, in pdf-format to the congress-homepage www.saoo.ch for a limited time.
2. The congress is held public. Therefore the congress organization cannot guarantee the protection of your material, which is presented to the audience.
3. In particular, the organizer has the right to:
 - 3.1. transmit all or parts of presentations with present or future media
 - 3.2. to make interviews (audio and video) public by projecting them,
 - 3.3. to duplicate or archive images and/or sound on the web.
4. Any contestation of these regulations, which are subject to Swiss law, that cannot be solved by an agreement between the parties will then fall under the jurisdiction of the Federal Administrative Court of St. Gallen.

AUTHORIZATION FOR THE DISTRIBUTION OF THE PRESENTATIONS

«Name»

«Vorname»

«land»

Date:

Signature:



Swiss Academy
of Ophthalmology

ALLGEMEINE GESCHÄFTSBEDINGUNGEN FÜR PRÄSENTATIONEN UND VIDEOAUFNAHMEN

Die folgenden Bestimmungen regeln die Berechtigung zur Verbreitung von Präsentationen und Videoaufnahmen während dem SAoO-Kongress (6. – 8. März 2019). Abweichungen davon müssen schriftlich geregelt werden.

1. Der Referent berechtigt die Kongressorganisation die erwähnten Präsentationen inklusive Videoaufnahmen und PowerPoint als PDF für eine begrenzte Zeit auf die Kongresshomepage www.saoo.ch zu stellen.
2. Die Tagung findet öffentlich statt. Daher kann der Kongressorganisator keinen Schutz der erwähnten Daten, welche im Saal mitgeteilt werden, gewährleisten.
3. Der Organisator hat insbesondere das Recht:
 - 3.1. Ganze oder Teile von Präsentationen mit gegenwärtigen oder zukünftigen Medien zu übertragen;
 - 3.2. Das Interview mit Bild und Ton öffentlich zu projizieren, zu übertragen oder zu tragen,
 - 3.3. Bild und/oder Ton über das Web zu vervielfältigen oder zu archivieren.
4. Jegliche Anfechtung der vorliegenden, dem Schweizer Recht unterliegenden Regelung, welche nicht einvernehmlich zwischen den Parteien gelöst werden kann, wird zur Rechtsprechung beim Bundesverwaltungsgericht in St. Gallen eingereicht.

BERECHTIGUNG ZUR VERBREITUNG DER PRÄSENTATION

«Name»

«Vorname»

«land»

Datum:

Unterschrift: